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Polderhoofdkanaal

Belangenbehartiging

De FFF krijgt steeds meer naamsbekendheid onder niet-leden.

Zo wordt met enige regelmaat gevraagd om te assisteren bij of te

participeren in bezwaarprocedures tegen ruimtelijke ontwikke-

lingen. Het bestuur wil aan deze verzoeken geen gehoor geven.

De FFF is in eerste instantie een gegevensverzamelende organi-

satie en wil dat ook blijven. Besloten is dat de FFF uitsluitend in

actie komt tegen ruimtelijke ontwikkelingen als duidelijk is dat

er schade optreedt aan soorten of ecosystemen die bijzonder

zeldzaam of van onvervangbare waarde zijn. Bij bemoeienis van

andere belangengroeperingen wordt vooraf afgewogen of inzet

van de FFF nog wel noodzakelijk is.

Dobbenproject Opsterland

De FFF is benaderd om het Dobbenproject Opsterland over te

nemen van IVN afdeling Drachten. Dit omvangrijke project houdt

in dat de ecologische situatie van een groot deel van de dobben

in de gemeente Opsterland worden vergeleken met de situatie

in de tachtiger jaren. Aan de hand van deze inventarisatie kan

restauratiewerk aan een dobbe voorgesteld worden aan de ge-

meente. De dobben worden geïnventariseerd op planten, reptie-

len en amfibieën, libellen en soorten van de Flora- en faunawet

(tabel 2 en 3). Jan Tuinstra uit Lippenhuizen neemt de coördinatie

van dit project voor zijn rekening. Als u geïnteresseerd bent om

inventarisatiewerk te verrichten voor dit project, dan kunt u met

hem contact opnemen (tel.: 0513-462657, e-mail: j.tuinstra@

hetnet.nl).

Staande Mastroute

De FFF is betrokken geweest bij een advies aan de provincie over

de staande mastroute van Leeuwarden naar Lemmer. De Staande

Mastroute is de route voor (zeil)boten met een opbouwhoogte

van meer dan zes meter. Samen met It Fryske Gea, de Friese Mi-

lieufederatieen de Wielenwerkgroep is elk tracé beoordeeldop

ecologische effecten. Aan de hand hiervan is een voorkeursroute

geadviseerd aan de provincie.

Fûgelferbân

Vanuit het Fügelferban wordt verontrust gereageerd op de als-

maar toenemenderoep om roofvogelvervolging. Vooral vanuit de

hoek van weidevogelliefhebbers wordt dit geluid steeds hardnek-

kiger. Hoewel predatie als natuurlijk fenomeen vanzelfsprekend

invloed heeft op het broedsucces van weidevogels, is inmiddels

aangetoond dat dit absoluut niet de enige en zeker niet de belang-

rijkste reden is voor het achteruitgaan van de weidevogelstand in

Fryslan (en ver daarbuiten).

Zo wordt bijvoorbeeld in Twirre 18 (3) in een artikel over sla-

pende Grutto’s in de Frieswykpolder een duidelijke relatie be-

schreven tussen het intensieve grootschalige maaibeheer in de

landbouwgebieden eind april, begin mei en het broedsucces van

Grutto’s in datzelfde jaar (Kleefstra 2007). Het bestuur van de

FFF is van mening dat natuurliefhebbers zich niet moeten laten

leiden door de emoties van enkelen en zelf kritisch moeten blij-

ven kijken naar oorzaken dieeen veel grotere invloed op de wei-

devogelpopulatie hebben.

Algemene Ledenvergadering 2009

Zoals het er nu naar uitziet vindt de Algemene Ledenvergadering

2009 plaats op vrijdag 13 maart 2009 in het Natuurmuseum Frys-

lan in Leeuwarden. FFF-leden ontvangentegen die tijd een uitno-

diging. Vergaderstukken zijn ongeveer twee weken voorafgaand

aan de bijeenkomst te bemachtigen via onze website: www.fjild-

biology.nl.

Bestuurslid gezocht!

Op de ledenvergadering neemt Jan Tuinstra na acht jaar afscheid.

Het bestuur is daarom op zoek naar een nieuw algemeen be-

stuurslid. Indien u de natuur in Fryslan en veldbiologie in het bij-

zonder een warm hart toedraagt en het u leuk lijkt om bestuurlijk

een rol te spelen binnen de FFF, bent u van hartewelkom om u te

melden bij het bestuur, via Michel Krol (tel.: 0513-460509, e-mail:

michelkrol@orange.nl). Kandidaten kunnen zich tot daags voor-

afgaand aan de ledenvergadering melden bij het bestuur. Wanneer

u zich tijdig meldt, kunt u gebruik maken van een informatief in-

troductieprogramma.

Michel Krol, voorzitter FFF

De FFF is nog steeds nauw betrokken bij het bevaarbaar ma-

ken van het Polderhoofdkanaal. Als projectgroep, waarin ook

Wetterskip Fryslân, It Fryske Gea en Staatsbosbeheer zitting

hebben, wordt nagedacht hoe de openstelling voor de recrea-

tievaart doorgang kan vinden, zonder dat daarbij de bijzondere

ecologische waarden van het Polderhoofdkanaal worden aange-

tast. Aangezien het Polderhoofdkanaal bij openstelling veel van

deze bijzonderheden zal verliezen, wordt vooralsnog uitgegaan

van compensatie buiten het Polderhoofdkanaal. De provincie en

de gemeentes Smallingerland en Opsterland beraden zich op de

financiëleconsequenties van dit plan.


